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ACTA DE REUNIÓ DEL DIA 18 DE DESEMBRE DE 2018 

 

Els assistents per part de l'Ajuntament són: 

Regidor delegat de l’àrea de cultura, Miquel Rovira Badia 

Tècnic i coordinador de l’àrea de cultura Lluís Francès. 

Administrativa de l’Àrea de cultura com a secretària Esther Malla  

 

Els assistents per part de les associacions són:  

Penya Barcelonista, Daniel Tooca    

Agrupació sardanista, Olga Lahoz 

Patchword, AngelsGalacho i MªNievesOchoa 

Farrigo-Farrago, Eva Garreta   

Patchwork Patch Palau, Angeles Galacho i Mª Nieves Ochoa  

Amics Josep Martí i Cristià, Claudi Cuchillo  

Dones per les Dones, Paquita Acosta  

Centro Cultural Andaluz, Samuel Ororbia i Rosi Gonzalez  

El tren de Palau, Josep Guerrero Mateu  

Federación Andaluza Comunidades, Antonio Gutiérrez 

Cabres i Vaques, Inmaculada Fernandez 

ACO, Ita González i Carmen Gonzalez 

 

Associació Country Can Falguera, Mª Rosa Aviles i Juan Luis Trilla 

Federación Andaluza de Comunidades, Antonio Gutiérrez  

Candombe Bantu, Martin Llovet 

 

1. Programació i previsió d’acte rellevants i aniversari 2019 

El Sr. Miquel Rovira, Regidor de Cultura dona la benvinguda a tots els 

assistents i comenta que el Lluís ha de marxar per causes personals i farem 

un canvi en els punts de l’ordre del dia , El Sr. Lluis Francès Tècnic de Cultura 

pregunta si hi ha alguna entitat que celebri el seu aniversari o algun acte  
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rellevant , l’Agrupació Sardanista diu que celebraran els 40è aniversari de 

l’Aplec de Sardanes, l’Associació Country aquest any fan la desena Marató,  

 

l’Associació Centro Cultural Andaluz comenta que segurament faran la 

presentació de la Verge, la trobada de joves i  el 10è aniversari al novembre, 

L’Associació Tren de Palau te previst una possible inauguració de la màquina 

del Tren i l’Associació Dones per les dones faran la presentació d’un llibre.   

 

2.- Programació i coordinació activitats gener-juny 2019 

El Sr. Lluis francès comenta que el calendari d’acte s’ha enviat per correu 

electrònic perquè cada entitat pugui esmenar i així poder actualitzar la 

informació dels actes per evitar que no es solapin actes. 

Es demana que cada entitat, una vegada esmenada la informació, retorni el 

document a l’Àrea de Cultura amb la informació del seus actes i així poder-

ho actualitzar .   

 

3.- Subvencions 2019 

En Lluis francès, Tècnic de cultura informa que ja ha proposat a l’Interventor 

que per la pròxima convocatòria de subvencions és publiqui abans o bé 

després del període vocacional d’estiu.  

El tècnic recorda als assistents que la subvenció del 2018 s’ha de justificar 

amb factures emeses en el 2018 i que la justificació es podrà fer fins el 30 

de juliol de 2019 per via telemàtica.  També comenta que les subvencions 

no són nominals atès que es donen a projectes i no a entitats, de manera 

que una mateixa entitat pot presentar diversos projectes a les diverses 

modalitats subvencions que convoca l’Ajuntament.  

També comenta que quant una entitat fa un servei a l’Ajuntament la factura 

per procediment telemàtic o bé en format electrònic. 
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4. Projecte de la nova Biblioteca: Resultat del procés de participació 

El regidor Sr. Miquel Rovira explica que el procés participatiu ja s’ha pogut 

enviar a la diputació i en el mes de maig s’aprovarà pel Ple Municipal. 

En el procés participatiu van participar 97 persones a través de  la xarxa .  

La construcció durarà aproximadament uns dos anys i està previst que 

l’obra s’iniciï el 2020. A hores d’ara falta decidir  el nom de la futura 

biblioteca. També comenta que la nova biblioteca acollirà l’arxiu municipal 

el qual  en aquest moments esta dividit en dos espais. 

 

5.- Situació actual i previsió d’obres d’equipaments de Cultura i Patrimoni 

2019 

El Sr. Miquel Rovira, explica les obres que s’han fet i les que es faran en els  

equipaments: La Masia de Can Falguera ja està acabada, a l’espai dret de la 

Can Falguera hi haurà l’Associació de Geganters i Grallers i també acollirà 

l’Associació de Veïns de Can Falguera i l’Associació Societat Coral la Unió. 

També està previst reparar les parets i fer la vorera de la Masia de Can 

Malla. En relació a la Torre de la Casa Folch,  s’ha rebut una subvenció de 

200.000€ per arranjar el jardí i construir una passarel·la. Pel que fa  a la 

Masia de Can Cortès es retirarà la grava de l’entrada i es procedirà al seu 

enrajolament amb maons .  

Es procedirà a  la instal·lació de càmeres de seguretat a la  Masia Can Cortès, 

Centre Cívic, Pavelló, Escorxador i Camp de Futbol.  

També està previst pavimentar els accessos al Castell de Plegamans. 

 

6.-Precs i preguntes 

Les qüestions s’han anat responent a mesura que esdevenia la reunió i no 

hi ha cap prec ni pregunta addicional. La reunió finalitza a les 22 h 

 

I jo Esther Malla, com a secretària estenc aquesta Acta.  

 

 


